

No. 6933

**UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND
and
TANGANYIKA**

Exchange of letters constituting an agreement relative to the hearing by the Judicial Committee of the Privy Council of appeals from the Court of Appeal for Eastern Africa on appeal from a Court or Judge in Tanganyika the records in which have been registered in the Privy Council Office before the 9th December, 1962. Dar es Salaam, 3 April 1963

Official text: English.

Registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 23 September 1963.

**ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD
et
TANGANYIKA**

Échange de lettres constituant un accord relatif aux recours, devant le Comité judiciaire du Conseil privé, contre des arrêts rendus par la Cour d'appel de l'Afrique orientale en appel de jugements de tribunaux ou de juges du Tanganyika, enregistrés au greffe du Conseil privé avant le 9 décembre 1962. Dar es-Salam, 3 avril 1963

Texte officiel anglais.

Enregistré par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 23 septembre 1963.